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Folketingets Sundhedsudvalg har den 11. juli 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 924 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 924:
’’Hvor mange timer mener ministeren, at det er rimeligt, at en borger skal vente
på en skadestue på landets sygehuse?”

Svar:
Der kommer mange forskellige typer af patienter med meget forskellige be-
handlingsbehov på skadestuerne. Derfor kan man ikke sætte en generel øvre 
grænse for, hvor længe man må vente på en skadestue.

Alvorlige og akutte tilfælde skal naturligvis behandles med det samme, hvilket, 
ifølge formanden for Yngre Læger i hovedstaden, Simon Serbian, også sker i 
praksis. Det er jeg tilfreds med.

I forhold til de øvrige patienter er der meget stor forskel på ventetiden regio-
nerne i mellem. Eksempelvis er ventetiderne i Århus tilsyneladende betydeligt 
kortere end i hovedstadsområdet, hvilket sandsynligvis bl.a. skyldes, at man i 
Region Midtjylland har indført visiterede skadestuer. 

Det er min klare holdning, at regionerne bør indføre visiterede skadestuer og i 
øvrigt lære af hinanden hvad angår arbejdstilrettelæggelse m.m., således at 
ventetiderne i alle regioner kan komme ned på et rimeligt niveau. 
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